

YTK-A02

气动灌装机
Pneumatic filling machine



1

主要应用/Main application :

● The YTK-A02 pneumatic filling machine is used for the filling of liquids, ointments, small bottles of shampoo for hotels, shower gels and other materials. The A02 pneumatic filling machine is an improvement on the A03 manual filling machine. It uses compressed air as the driving force to make the operation more convenient. This product is specially designed for hospitals, laboratories, beauty salons, small and medium-sized enterprises, etc. It is very suitable for filling small doses of liquids and pastes. The manual filling machine is specially designed by our factory for the daily chemical department of small and medium enterprises, laboratories, hospitals or animal rooms. Its shape is compact, flexible in action and easy to use. All parts immersed in the material are made of stainless steel and polytetrafluoroethylene.

● YTK-A02 气动灌装机是用于水剂、药膏、酒店用小瓶洗发水、沐浴露等物料的灌装。A02型气动灌装机是在A03型手动灌装机的基础上进行改进，以压缩空气为驱动力，使操作更加方便。该产品专为医院、实验室、美容院、中小企业等设计，非常适合灌装小剂量的液体和糊状物。手动灌装机是我厂为中小型企业、实验室、医院或动物室的日用化工部门专门设计的。其外形紧凑，动作灵活，使用方便，所有浸入材料中的零件均由不锈钢和聚四氟乙烯制成。

技术参数 / Technical Parameters :

产品型号	Product model	YTK-A02
工作压力	Working Pressure	0.4-0.6Mpa
料斗容量	Capacity of Hopper	10KG
灌装范围	Filling Range	5-50ml
灌装速度	Filling Speed	20-60times/min
瓶径范围	Bottle Diameter Range	3-15mm
测量精度	Measurement Accuracy	0.2-1ml
机器尺寸	Machine Size	340*340*780mm
净重	Net Weight	15KG

YTK-A03

A03手压灌装机
Hand-press Filling Machine



性能特点/Features :

- The aircraft structure is simple and reasonable, easy to operate manually without any energy.
- With filling capacity adjustment device, quantitative discharge, filling volume and filling speed can be manually controlled.
- In line with food, medicine and other production and health requirements.
- The hopper capacity of 10 kilograms, the user can set the filling capacity according to demand.

- 该飞机结构简单合理，无需任何能源即可手动操作。
- 通过灌装量调节装置，可以手动控制定量出料、灌装量和灌装速度。
- 符合食品、药品等生产和卫生要求。
- 料斗容量为10公斤，用户可以根据需要设定灌装容量。

技术参数 / Technical Parameters :

产品型号	Product model	YTK-A03
工作方式	Way of working	Manual
灌装范围	Filling range	5-50 ml
灌装精度	Filling accuracy	±1%
灌装速度	Filling speed	20-30 times/minute
料斗容量	Hopper capacity	10L
灌装嘴直径	Diameter of filling nozzle	4mm 8mm
机器材质	Machine material	Stainless steel 304
高度范围	Height range	200mm
包装尺寸	Package size	340X360X780mm
外包装重量	Outer packaging weight	12 KG

YTK-G1WY | YTK-G2WY

单头液体灌装机
Single-head liquid filling machine

双头液体灌装机
Double-head liquid filling machine



10



9

فقط مخزن
آیتم 6 و 7 و 8

性能特点/Features :

- Adopts high-end gas pressure meter, the operation is more accurate.
- Machine dynamic structure section adopts Germany FESTO and Taiwan AirTAC etc pneumatic components, material contact parts are made of 304L stainless steel, meet GMP approval request.
- Precise check valve, long working life, ensure the filling product can run smoothly.
- Filling accuracy is high, within filling range, the filling volume and filling speed can be set at your option.
- Filling heads adopt drip-proof and lifting filling device.

- 采用高端气体压力表，操作更准确。
- 机器动态结构部分采用德国FESTO和台湾AirTAC等气动元件，材料接触部分采用304L不锈钢，满足GMP认证要求。
- 精确的止回阀，长的工作寿命，确保灌装产品能够顺利运行。
- 灌装精度高，在灌装范围内，灌装量和灌装速度可根据您的选择进行设置。
- 灌装头采用防滴提升灌装装置。

技术参数 / Technical Parameters :

产品型号	Product model	单头液体/G1WY	双头液体/G2WY
电源	Power supply	AC220V/110V 50/60Hz	
功率	Power	20W	50W
空气压力	Air pressure	0.4-0.6Mpa	
灌装速度	Filling speed	5-25/min	10-50/min
可选机型	Optional models	10-100ml,30-300ml,50-500ml,100-1000ml,500-3000ml,1000-5000ml	

YTK-G1WG | YTK-G2WG

单头膏体灌装机
Single-head paste filling machine

双头膏体灌装机
Double-head paste filling machine



2,3



4,5

主要应用/Main application :

- The piston type paste filling machine is driven by electric and air compressors. It is suitable for filling water, oil, beverage, fruit juice, shampoo, perfume and other products with good fluidity. It is widely used in food, daily necessities, cosmetics, medicine, Agriculture, etc., is an ideal quantitative filling equipment for small and medium enterprises.

- 活塞式系列膏体灌装机由电动和空气压缩机驱动，适用于灌装水，油，饮料，果汁，洗发水，香水等流动性好的产品，广泛应用于食品，日用品，化妆品，医药，农业等，是中小型企业理想的定量灌装设备。

技术参数 / Technical Parameters :

产品型号	Product model	单头膏体/G1WG	双头膏体/G2WG
电源	Power supply	AC220V/110V 50/60Hz	
功率	Power	20W	50W
空气压力	Air pressure	0.4-0.6Mpa	
灌装速度	Filling speed	5-25/min	10-50/min
可选机型	Optional models	10-100ml,30-300ml,50-500ml,10-1000ml,1000-5000ml	

YTK-GFK 160

电动数控液体灌装机
Electric CNC liquid filling machine



YTK-GFK 160N

新款电动数控液体灌装机
New electric CNC liquid filling machine



主要应用/Main application :

●GFK-160N digital liquid filling machine with high precision and easy operation. Exquisite technology creates high quality, suitable for a variety of beverages, white wine, soy sauce, vinegar, juice, essence skin care products, essential oils, perfumes and other liquid products. Anti-drip setting of the discharge port, humanized design, durable, high filling accuracy and accurate measurement. Equipped with a new LED control panel, computer control, simple operation, more accurate operation. The model is small, the design is reasonable, and the work efficiency is fast and stable.

●GFK-160N数字式液体灌装机精度高, 操作简便。精湛的技术创造出高品质, 适用于各种饮料, 白葡萄酒, 酱油, 醋, 果汁, 护肤品, 精油, 香水和其他液体产品。排出口防滴漏设置, 人性化设计, 坚固耐用, 灌装精度高, 测量准确。配备了全新的LED控制面板, 电脑控制, 操作简单, 操作更加准确。型号小, 设计合理, 工作效率快速稳定。

技术参数 / Technical Parameters

产品型号	Product model	GFK-160	GFK-160N
电源	Power supply	AC220V	AC220V
功率	Power	30W	30W
最大范围	Maximum range	5-3500ml	5-3500ml
最大吸程	Maximum suction	2m	2m
最大流量	Maximum flow	3.2L/min	3.2L/min
重复误差	Repeat error	<0.5%	<0.5%
防滴漏功能	Anti-drip function	Yes	Yes
断电记忆功能	Power-off memory function	Yes	Yes
整机重量	Total weight	5.5KG	3KG

YTK-1

磁力泵灌装机
Magnetic pump filling machine



YTK-2

磁力泵灌装机
Magnetic pump filling machine



性能特点/Features :

- The gear pump head is driven by magnetic force.
- The pump head is not connected to the motor with no shaft.
- The pump head and motor are imported from Japan. Other components are produced in Taiwan.
- The pump head is made of 316L, resistant to acid, alkali and corrosion.
- Start and brake with frequency converter, adjust the motor rotation with potentation meter, and ensure accurate filling time, with an error of less than 1%.
- The filling amount can be adjusted from 5ml to unlimited filling.
- Full functions: manual and pedal intermittent filling, auto matic intermittent filling and adjustable interval.
- It is applicable to almost all liquid that can flow, especially for oil, washing liquid, alkali liquor and highly corrosive liquid.

- 齿轮泵头由磁力驱动。泵头没有连接到没有轴的电机上。
- 泵头和马达是从日本进口的。其他组件在台湾生产。
- 泵头由316L制成, 耐酸、耐碱、耐腐蚀。
- 用变频器启动和制动, 用电位器调节电机转速, 确保灌装时间准确, 误差小于1%。
- 灌装量可从5毫升调整到无限灌装。
- 全功能: 手动和踏板间歇灌装, 自动间歇灌装和可调间隔。
- 它适用于几乎所有能流动的液体, 特别是油、洗涤剂、碱液和高腐蚀性液体。

技术参数 / Technical Parameters

产品型号	Product model	YTK-1	YTK-2
电压	Voltage	220V/±5%	220V/±5%
功率	Power	40W	80W
灌装形式	Filling Type	Liquid	Liquid
灌装误差	Filling error	±1.5%	±1.5%
最大流量(单泵)	Maximum flow(single pump)	3L/min	3L/min
主机尺寸	Host size(mm)	410*330*270	510*330*270
主机重量	Host weight	14KG	18KG
包装尺寸	Packing size(mm)	600*470*365	600*470*365

YTK-130

定量灌装单头
Single head of quantitative filling machine



主要应用/Main application :

- The filling machine can be used for beverages, liquor, bamboo juice, vinegar soy sauce, fruit juice, skin care products, essential oils, perfumes, and other liquids.

- 灌装机可用于饮料、白酒、竹汁、醋酱油、果汁、护肤品、精油、香水和其他液体。

技术参数 / Technical Parameters :

产品型号	Product model	YTK-130(single head)	YTK-130(double head)
电源	Power supply	220v or 110v(if you need 110v,please inform us)	
功率	Power	30W	60W
灌装范围	Filling Range	5-3000ml	
最大吸程	The Maximum Suction Lift	2m	
最大流量	Maximum flow	3.2L/min	
重复误差	Repeat error	<0.5%	
防滴漏功能	Discharge Drip Function	Yes	
断电记忆功能	Power and Memory Function	Yes	Yes
主机重量	Weight	4.5KG	8.5KG

YTK-R180

蠕动泵灌装机
Peristaltic pump filling machine



主要应用/Main application :

- This peristaltic pump liquid bottle filling machine use microcomputer control technology,high filling accuracy and reliable performance,it is suitable for filling low viscosity liquid products,such as water, oil, e-juice, e-cigarette, essential oil, coconut oil ,perfume, nutrient solution, biological agents,drugs etc,widely applied to food,commodity,cosmetic,medicine,chemical industries etc.

- 本蠕动泵液体灌装机采用微电脑控制技术，灌装精度高，性能可靠，适用于灌装低粘度液体产品，如水、油、果汁、电子烟、精油、椰子油、香水、营养液、生物制剂、药物等，广泛应用于食品、日用品、化妆品、医药、化工等行业。

技术参数 / Technical Parameters :

产品型号	Product model	YTK-R180
材料	Material	stainless steel
电压	Voltage	220V 50Hz / 110V 60Hz
最大功率	Maximum power	0.55KW
灌装嘴直径	Diameter of filling nozzle	8mm(can be customized to 4mm)
灌装范围	Filling range	5-150ml
灌装速度	Filling speed	300-600 bottles/hour
灌装误差	Filling error	≤1%
包装尺寸	Package Size	43*35* 30cm
毛重	Gross weight	12KG

YTK-DGYF-S500A

手持式电磁感应封口机
Portable induction sealing machine

14,15



主要应用/Main application :

● The YTK-DGYF-S500A Full-Automatic Induction Plastic Bottle Cap Sealing Machine utilize electromagnetic induction principle to bring instant high heat to melt aluminum foil for adhere to the bung hole, reaching the aim of wet-proof, leakage-proof, mildew-proof and prolong shelf time. It is ideal for small businesses run and laboratory use.
The hand-held induction sealing machine is a non-contact sealing machine, which generates high heat instantaneously by electromagnetic induction, that is, aluminum foil is melted on the bottle mouth. This process is suitable for the sealing of most items to avoid contamination, effectively protecting the product and avoiding turning over. To the accident of spreading and squeezing.

● YTK-DGYF-S500A全自动感应塑料瓶盖封口机利用电磁感应原理,将瞬间高热融化铝箔,使其粘在瓶口上,达到防潮、防漏、防霉、延长保质期的目的。它是小型企业运营和实验室使用的理想选择。
手持式感应封口机是一种非接触式封口机,通过电磁感应瞬间产生高热,即铝箔在瓶口熔化。该工艺适用于大多数物品的密封,以避免污染,有效保护产品,避免翻转、传播和挤压的事故。

技术参数 / Technical Parameters

产品型号	Product model	DGYF-S500A
电源	Power supply	220V 50/60Hz
功率	Power	500w
工作效率	Work efficiency	0-50个/min
封口直径	Sealing diameter	20-100mm
适用瓶高	Applicable bottle height	Unlimited
机器重量	Machine weight	5kg
整机尺寸	Machine size	340*290*150mm

YTK-LGYF-2000A

连续式电磁感应封口机
Continuous Induction Sealer



主要应用/Main application :

● It is suitable for bottle mouth induction sealing of non-metallic bottles such as plastic and glass with threads. Suitable for large and medium batch continuous sealing work.

● 适用于塑料、玻璃等非金属带螺纹瓶子的瓶口感应密封。适用于大、中批量连续密封工作。

技术参数 / Technical Parameters :

产品型号	Product model	LGYF-2000A
电源	Power supply	220V 50/60Hz
功率	Power	1.5kw
工作效率	Work efficiency	0-12m/min
封口直径	Sealing diameter	20-130mm
适用瓶高	Applicable bottle height	40-300mm
机器重量	Machine weight	72kg
整机尺寸	Machine size	1550*550*1350mm

YTK-R900

喷码机输送带
Conveyor for inkjet printer



主要应用/Main application :

- Use with handheld inkjet printers to achieve continuous coding.
- 配合手持喷码机使用，以实现连续性打码。

技术参数 / Technical Parameters

产品型号	Product model	YTK-R900
功率	Power	90w
电压	Voltage	220V/ 50Hz
最大负荷	Max load	8kg
输送速度	Conveying speed	0-20mm/min
皮带宽度	Belt width	19cm
尺寸	Dimension	1500*250*750mm

YTK-FYJ300

摩擦式分页机
Friction paging machine



16

主要应用/Main application :

- The friction paging machine can be applied to the automatic paging of sheet-like articles of various thicknesses and materials, separating the entire stack of sheet-like articles into independent pieces at high speed, and conveying them out by the conveyor belt, which is convenient for the printer to spray codes one by one Or other uses. The main functional objects are plastic bags, composite bags and other soft products, paper, business cards, labels, cards of various materials, telephone cards, IC cards, IP cards, game cards, plastic composite packaging bags, paper boxes, Paper bags, etc.

- 摩擦式分页机能应用于各种厚度各种材质的片状物品的自动分页，把整叠的片状物品高速分离成独立一片一片的状态，并由输送带输送出去，便于喷码机逐个喷码或其他用途。主要功能对象是塑料袋、复合袋等软性产品，纸片、名片、标签、各种材质的卡片、电话卡、IC卡、IP卡、游戏充值卡、塑料复合包装袋、纸盒片、纸袋等。

技术参数 / Technical Parameters

产品型号	Product model	YTK-FYJ300
自动分页速度	Automatic paging speed	60~500 pieces/m
进料尺寸	Feeding size	length, 400 mm, width 280mm
运输尺寸	Shipping size Length	890 mm, width 280mm, belt width 260mm
分开的物体尺寸	Separated object size	length 65-400mm, width 70-280mm, thickness above 0.2mm
额定电压	Rated voltage:	220V/50Hz
机器功率	Machine power:	180W
机器重量	Machine weight:	50Kg
外型尺寸	Dimensions:	1500 × 580 × 950mm

YTK-DZ-260

台式真空包装机
Desktop vacuum packaging machine



主要应用/Main application :

● Extremely wide scope of application, Wet and dry, can pack solid, liquid, powder, paste food. Cooked food, meat, grains, rice, fruit, pickles, dried fruit, chemicals, electronic components, precision instruments, rare metals and other packaging.

● 适用范围极广，干湿两用，可包装固体、液体、粉末、糊状食品。熟食、肉类、谷物、大米、水果、泡菜、干果、化学品、电子元件、精密仪器、稀有金属和其他包装。

技术参数 / Technical Parameters

产品型号	Product model	DZ-260
电压	Voltage	220V 50Hz
功率	Power	370W
箱体尺寸	Chamber dimension	380*280*90mm
密封尺寸	Sealing dimension	260*360*80mm
机器尺寸	Machine dimension	480*330*360mm
最大包装尺寸	Max packing size	260*300mm
重量	Weight	35kg

YTK-SBP300

自动螺旋包装机
Automatic spiral bag packing Machine



17

性能特点/Features :

- Automatic weighing, weighing by sensing technology, equivalent to electronic weighing.
- Automatic cutting, screw feeding design, cutting speed is fast, no jamming, no blocking.
- Automatic packaging, after the material is cut, the three-side sealing package design, the sealing is firm, firm and beautiful.
- Automatic cutting, sealing complete automatic cutting, packaging is completed.

- 自动称重，采用感应技术称重，相当于电子称重。
- 自动切割，螺杆送料设计，切割速度快，不卡死，不卡死。
- 自动包装，切料后，三边封包装设计，封口牢固，牢固美观。
- 自动切割，封箱完成自动切割，包装完毕。

技术参数 / Technical Parameters

产品型号	Product model	YTK-SBP300
工作电压	Operating voltage	220V/50Hz 110V/60Hz
额定功率	Rated power	360W
包装速度	Packing speed	15-25 packs / minute (depending on the products)
称量范围	Weighing range	1g-50g (adjustable)
误差范围	The error range	about 0.1g-0.2g (depend on filling product and filling weight)
适用线圈	Suitable coils	heat-sealed bags and coils
封口类型	Sealing type	back sealing way / 3 sides sealing way
外观尺寸	Appearance size	45X 48X165cm
重量	Weight	about 58kg

YTK-LP200

纯液体包装机
Pure liquid packaging machine



18,19,20

主要应用/Main application :

● Applicable to low viscosity, particle-free liquids, such as food, beverages, cosmetics, pharmaceutical chemicals, etc. (Can be packaged in soy sauce, vinegar, milk, beverages, soy milk, milk, edible oil, wine, Chinese medicine water, medicine, chemical liquid, seasoning water, brown sugar water, etc.)

● 适用于食品, 饮料, 化妆品, 医药化工等低粘度, 无颗粒液体。(可以包装在酱油, 醋, 牛奶, 饮料, 豆浆, 牛奶, 食用油, 酒, 中药水, 药, 化学液体, 调味水, 红糖水等中)

技术参数 / Technical Parameters

产品型号	Product model	YTK-LP200
电压	Voltage	220V
功率	Power	400W
外型尺寸	Dimensions	44.5*44*143cm
包装重量	packing weight	3-120g (Depending on different materials)
速度	Speed	20-30 packs/minute (depending on weight)
包装袋尺寸	Bag size	8cm* (0-16cm) 6.25*(0-10cm) (customized as demand)
净重	Net weight	about 40kg

YTK-SJ-1000

液体包装机
Liquid packaging machine



主要应用/Main application :

● Back sealing, valve piston pump filling meter.
● Film disinfection, liquid disinfection.
● The finished packed products are elegant and reliable, hygiene and security.
● It can automatically finish making-bag, metering, filling, sealing, cutting, counting and printing batch number.
● The body and the parts touching the material are made of stainless steel.

● 背密封, 阀门活塞泵加油计量表。
● 薄膜消毒, 液体消毒。
● 成品包装精美, 可靠, 卫生安全。
● 可自动完成制袋, 计量, 填充, 密封, 裁切, 计数, 打印批号。
● 主体和与物料接触的部件均由不锈钢制成。

技术参数 / Technical Parameters :

产品型号	Product model	SJ-1000	SJ-2000
制袋长度	Bag-making length	50-150mm	50-250mm
制袋宽度	Bag-making width	40-150mm	40-175mm
包装膜宽度	Packing film width	100-320mm	100-380mm
包装能力	Packing capacity	100-500ml	200-1000ml
包装速度	Packing speed	2000-2200bags/hour	1100-1300bags/hour
功率	Power	1.6KW	2.5KW
尺寸	Dimension	880*760*1800mm	1050*850*2050mm
重量	Weight	275kg	380kg

YTK-60

平面贴标机
Flat bottle labeling machine



21

YTK-60D

平面贴标机带打码
Flat labeling machine with coding



性能特点/Features :

- Automatic frequency conversion speed regulation, super high precision.
- High-precision peristaltic pump is used to control the filling by setting the weight of the filling, which will automatically decelerate and stop the filling amount when it is almost finished. After repeated tests, the filling effect is very accurate and the error is zero.
- Put the bottle away after automatic peeling. After peeling, filling will start automatically, and at the end, the filling amount will stop automatically, and the bottle will reset automatically.
- It can be used without correction and debugging. In the filling process, all you have to do is put the empty bottle on the bottle and take it out after filling. The whole process is very simple. The manual work is really reduced from the complicated operation.

- 自动变频调速，超高精度。
- 高精度蠕动泵用于通过设定填充物的重量来控制填充物，快要结束时自动减速，灌装量自动停止。经过反复测试，灌装效果非常准确，误差为零。在自动去皮后放好瓶子。去皮后自动开始灌装，并在结束时自动减速，填充量自动停止，瓶子自动重置。
- 无需纠正，无需调试，即可使用。在灌装过程中，您要做的就是将空瓶子放在瓶子上，并在灌装后将其取出。整个过程非常简单。真正从复杂的操作中减少了人工。

技术参数 / Technical Parameters

产品型号	Product model	YTK-60	YTK-60D
电源	Power supply	220V 50Hz/110V 60Hz	
贴标速度	Labeling speed	120W	220W
贴标精度	Labeling accuracy	25-50件/分钟	25-50pcs/min
标签卷内径	Inner diameter of label roll	±1mm	±1mm
标签卷最大外径	Maximum outer diameter of label roll	≥75mm	≥75mm
适用物品	Applicable articles	≤250mm	
标签宽度	Label width	10mm-120mm	10mm-120mm
配打码机	Equipped with coding machine	无NO	是YES
整机尺寸	Whole machine size	65x45x 70cm	65 x45 x 85cm
整机重量	Whole machine weight	26kg	36kg

YTK-80

新款圆瓶贴标机
New round bottle labeling machine



主要应用/Main application :

- This series of labeling machines are the products which have been innovated and reconstructed with reference to advanced labeling machine technology at home and abroad. Its structure is more simple, more accurate and easier to operate. Applicable to Beverage, Chemical, Commodity, Food, Medical, etc.

- 该系列贴标机是参照国内外先进的贴标机技术进行创新和改造的产品。它的结构更简单，更准确，更容易操作。适用于饮料、化工、日用品、食品、医药等。

技术参数 / Technical Parameters

产品型号	Product model	YTK-80
电源	Power supply	220V/110V 50/60Hz
功率	Power	150W
贴标速度	Label speed	25-50 pieces/minute
贴标精度	Label accuracy	±1mm
标签卷内径	Inner diameter of label roll	≥75mm
标签卷最大外径	Maximum outer diameter of label roll	≤250mm
适用物品	Applicable size	40mm-100mm
标签宽度	Label width	W150mmxL180mm
配打码机	Printer	NO
整机尺寸	Machine size	70X60X55CM
整机重量	Total Weight	38KG

YTK-EC01

手持式电动旋盖机
Hand-held electric capping machine



22

YTK-HM-54

手钳封口机
Pliers sealing machine



主要应用/Main application :

- Capping for plastic lids of various bottles, jars, atomizer, etc. Widely used in cosmetic, drinks, chemical, medical, food industry etc, which can highly improve productivity and product quality.
- 各种瓶子、罐子、喷雾器等塑料盖。
- 广泛应用于化妆品、饮料、化工、医药、食品等行业，可大大提高生产率和产品质量。

性能特点/Features :

- This machine is a kind of desktop three-knife capping machine, and the surface of the machine is made of stainless steel;
- Easy to clean and prevent rusting;
- The cover part is made of high-quality steel and is durable;
- The cover part of the cutter is made of high-quality stainless steel and heated
- 本机是台式三刀压盖机的一种，机器表面是由不锈钢材料制成的；易于清洁和防止生锈；
- 封盖部分由优质钢制成，经久耐用；
- 切刀封盖部分采用优质不锈钢材料，加热加工而成。

产品型号	Product model	YTK-HM-54
颜色	Color	silver
材料	Material	stainless steel
包装尺寸	Packing size	250mm x100mm x 100mm
外包装重量	Package	0.5KG

YTK-MP50

手持式塑料瓶盖封口机
Handheld plastic bottle cap sealing machine



YTK-MC02

手动封口机
Hand-operated sealing machine



性能特点/Features :

- Titanium steel tie head Strong and durable Preferred material Excellent workmanship, wear resistance, good sealing, durable
- Prevent corrosion and rust surface advanced oxidation treatment Advanced surface oxidation treatment to prevent corrosion and rust.
- Hand-pressed sealing machine commercial plastic bottle capping machine perfume bottle small house-hold tying machine capping machine .
- 钛钢扎带头结实耐用 优选材料做工精细，耐磨，密封性好，经久耐用
- 防止腐蚀和生锈表面先进的氧化处理高级表面氧化处理可防止腐蚀和生锈。
- 手压式封口机商用塑料瓶盖机香水瓶小家用捆扎机压盖机。

产品型号	Product model	YTK-MP50
机器夹紧力	Machine clamping force	4-8KG/c
工作高度	Working height	60-20mm
生产能力	Production capacity	600-800Bottle/ hour
封口直径	Sealing diameter	13/15/17/18.5/20/22mm
整体尺寸	Overall size	290*240*600mm
设备重量	Equipment weight	16KG

主要应用/Main application :

- This machine is mainly suitable for automatic filling, dropping cover and capping of liquid products below 50ml, such as electronic cigarette oil, eye drops, essential oils and other products.
- 该机主要适用于50ml以下的液体产品，比如电子香烟油，眼药水，精油等产品的自动灌装，落盖和旋盖。

技术参数 / Technical Parameters

产品型号	Product model	YTK-MC02
材料	Material	stainless steel
颜色	Color	silver
尺寸	Size	as is shown in the picture
生产能力	Production capacity	1500-2000pcs/hour
包装尺寸	Package size	35cm X 45cm X 10cm
包装重量	Package weight	0.614KG